
Gnisten - Musikværket Ry

Referat

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 05.11. 2024 kl. 20.00-21.30

Deltagere: Ole S, Ole GJ, Birgitte, Charlotte L., Peter, Michael, Jakob

Afbud: Charlotte P, Robin

Gæst:

Sted: Gnisten

Referent: Peter Hald

Dagsorden:

1. Velkommen og formalia (5 min)
Godkendelse af dagsordenen
Godkendelse af referat fra sidste møde inkl. vurdering af referat upload til website. Vurdering af
eventuelle habilitetsspørgsmål. OK

2. Opfølgningspunkter fra sidste møde (5 min)

- Fundraising, flygel: status + mulighed for fundraisingkoncert med klassisk pianist i januar
3. Opfølgning fra strategimøde: bestyrelsens arbejdsgrupper

a. Unge/Ung Gnist som katalysator for det musikalske vækstlag (5 min)

Gruppe: Robin, Charlotte L (plus Wilhelm og Jacob Højland)

Status på Kulturring Østjylland-projekt. Ideer og overvejelser i gang - input fra Jacob

Højland (Birgitte fremlægger)

Kulturring Østjylland projekt: Projektet slutter i december. Skal evalueres både ift.

Kulturring Østjylland og os selv.
Jacob/Andreas har flere overvejelser om de næste skridt og særligt ift at gøre det
interessant for nye unge at komme med i Ung Gnist. Overvejelser ift mere samarbejde
med kommunen og kulturskolen

b. Lokalplaner, kommune osv.

Gruppe: Peter, Ole G, Michael (den nye frivillige Mads Bech Olesen har desværre trukket

sig)

Status på arbejdet og næste skridt

Gruppen mødes første gang 16. december på Vadestedet kl. 19.30

c. Finansiering af frikøb - 15 min v. Ole

Gruppe: Ole S., Michael, Jakob (plus Lars Bertelsen)

Status på arbejdet og næste skridt

Ole S: Vi holder forskellige scenarier åbne - blandt andet lån med kommunegaranti. Vi

skal have kommunen i tale. Der kommer først en ny “ønskeproces” i forhold til det

kommunale budget i 2026, men vi bør holde kadencen

Kan vi spare op, så vi får en egenkapital? Vi bør lave en finansieringsplan. Kan vi får

virksomheder med



Vi bør lave et 5 års budget - vi tager spørgsmålet op igen på decembermødet og giver det

ekstra tid.

Peter Hald: Vi bør sætte fokus på Gnisten under den kommunale valgkamp næste år.

4. Økonomi, v. Michael (15 min)

- Kasserer fremlægger status på forbrug og sammenholder det med budgettet

- Proces ift. input fra teams vedr. budgetter for 2025 (ifgl. bestyrelsens årshjul)

- Bør/kan vi søge mere honorarstøtte? Input fra Hecchi: mener at Statens Kunstfond godt giver
mere

Michael: Omsætningen er steget og er p.t på 1,5 mio. kr. Vi sælger flere billetter, og vi er nået op på
470 medlemmer. Der er kommet flere sponsorer. Der afsættes 10.000 kr. til hvert team i 2025 - 15.000
til Fredagsbar-teamet.
Mht til honorarstøtte i 2026 skriver Michael til kommunen for at undersøge mulighederne for at få
mere.
5. Gennemgang og opdatering af vedtægter (ifgl. bestyrelsens årshjul) (15 min)

Bestyrelsen genbesøger vedtægterne og diskuterer eventuelle behov for justeringer (bilag:
vedtægter)
Vi tager spørgsmålet om vedtægter op igen på decembermødet. Der skal laves en arbejdsgruppe.
Michael er tovholder - kom med eventuelle input til ham.

6. Kort orientering om diverse (15 min)

- Forslag om jamsessions organiseret af Fat Cat Trio-drengene (Peter H. )
Ok til jam med Fat Cat Trio - der er ikke aftalt nærmere endnu.
Ole G foreslog, at vi eventuelt også kan lave en form for Homecoming-arrangement i juletiden, hvor
der kan jammes og hvor de gamle Ung Gnister kan mødes igen

- Booking/billetsalg, status

Billetsalget kører godt, og det bliver et forår med mange højkvalitets-koncerter

- Forslag om at fjerne nøglebrik til kælder da døre ofte efterlades ulåste

Vedtaget

- Frivillige - julegodter
- Der er kommet 2000 til godter fra Tryg

7. Evt. (5 min)

Bilag: https://gnistenry.dk/om/vedtaegter


